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ENCESA DELS LLUMS I DE L’ARBRE 
DE NADAL DE LA PLAÇA DE LA VILA

21 novembre, 18 h / Pl. de la Vila

INAUGURACIÓ DE L’ARBRE DE NADAL
22 novembre, 19 h /
Davant del Palau Olímpic de Badalona

ESPECTACLE DE LLUM I SO
Del 23 de novembre al 6 de gener de 2026
Laborables: 18 h i 19 h
Dissabtes, diumenges i festius: 18 h, 19 h, 20 h i 21 h
24 i 31 de desembre i 5 de gener: 18 h, 19 h, 20 h i 21 h

3a FIRA GASTRONÒMICA DE NADAL 
A LA RAMBLA DEL GORG
21 de novembre, de 18 a 00 h
22 de novembre, de 12 a 00 h
23 de novembre, de 12 a 22 h 

FIRA DE NADAL TRADICIONAL 
Del 22 de novembre al 22 de desembre, de 9 a 21 h /
Pl. de la Plana

CAP INFANT SENSE JOGUINA
Recollida de joguines noves.
Del 24 de novembre al 12 de desembre,  
de dilluns a divendres, de 9 a 21 h / Pl. de la Vila

TALLERS PER A INFANTS I PÚBLIC FAMILIAR 
AMENITZATS PER UN PERSONATGE D’ANIMACIÓ
Tots els caps de setmana del 28 de novembre al 4 de 
gener, de divendres a diumenge, i els dies 8, 22 i 23 de 
desembre, de 18 a 20 h.
El dia 24 de desembre, horari especial de 17 a 19 h / 
Pl. del President Tarradellas

27a MOSTRA DE PESSEBRES DE BADALONA
Exposició de diorames a la sala 
d’exposicions El Refugi. 

De l’1 de desembre al 5 de gener,
de dilluns a divendres, de 17 a 20 h, dissabtes
i festius, de 12 a 14 h i de 17 a 20 h / Pl. de la Vila

NADAL



PESSEBRE TRADICIONAL  
I 27a MOSTRA DE PESSEBRES DE BADALONA

Inauguració. Cantada de Nadal a
càrrec del Cor infantil del Conservatori

Professional de Música de Badalona.
Del 13 desembre al 6 de gener, 19 h / 
Pl. de la Vila

CONCERTS DE NADAL
10 de desembre, 20 h / Decumanus del Museu de Badalona
A càrrec del Cor Jove del Conservatori Professional de Música 
de Badalona, amb l’acompanyament d’un quintet de corda.

19 de desembre, 19.30 h / Decumanus del Museu de Badalona. 
The Gospel Viu Choir. Concert de música gospel, soul, blues i jazz.
Més informació a museudebadalona.cat

31è MERCAT DEL TRASTO - EDICIÓ DE NADAL
Fira d’objectes usats de Badalona.
14 de desembre, de 9 a 14 h / Parc de les Muntanyetes

LA FÀBRICA DE CARAMELS DEL PARE NOEL
Espectacle visual (mapping) a la façana 
NAU 3 del Centre Cultural l’Escorxador.

Del 19 al 23 de desembre, sessions a les 18 h, 19 h, 20 h  
i 21 h / Parc de l’Escorxador
Entrada lliure amb aforament limitat.

PROGRAMACIÓ FAMILIAR DE NADAL  
ALS TEATRES MUNICIPALS DE BADALONA
27 de desembre, 20 h / Teatre Zorrilla
El Trencanous de Txaikovski. Concert en versió cambra amb 
Lluís Posada i Borja González acompanyats dels músics 
solistes de l’Orquestra Simfònica del Vallès (música).

28 de desembre, 12 h / Teatre Margarida Xirgu
Els misteriosos contes del pomer de David Sukup, Leon Vidmar, 
Patrik Pass Jr. I Jean-Claude Rozec (cinema Pack Màgic).

3 de gener, 17 h i 18.30 h / Teatre Margarida Xirgu
Conte de Nadal (encapsulant a Dickens) de Vera González i 
Tolo Ferrà (teatre).
Venda d’entrades a teatrezorrilla.cat 

NADAL



TROBADA DE NADAL  
DEL BBB AMB ESCOLES DE BÀSQUET
21 de desembre, de 9 a 18 h / Poliesportiu de Montigalà

TORNEIG INTERNACIONAL DE BÀSQUET JÚNIOR 
FEMENÍ, CIUTAT DE BADALONA
26 de desembre, de 14 a 00 h, Poliesportiu La Plana
27 de desembre, de 8 a 22 h, Poliesportiu La Plana
28 de desembre, de 14 a 20 h, Poliesportiu La Plana
Fan Zone tots els dies a la pl. de la Plana.

VI CURSA SANT SILVESTRE  
RACC BADALONA
28 de desembre /  
Sortida i arribada a la rbla. del Gorg
Horaris i inscripcions a santsilvestre.com

REIS
ELS POLARIS I L’AVENTURA DEL MAGATZEM REIAL

Espectacle teatral i musical de carrer. 
11 de desembre, 17.30 h / Pl. dels Països Catalans

12 de desembre, 17.30 h / Pl. d’Antònia Boada
13 de desembre, 12 h / C. de Provença

BÚSTIES REIALS
Del 22 de desembre de 2025 al 6 de gener de 2026
C. Pomar de Baix - C. Riera de Canyadó / 
Parc de Lloreda / Av. Martí Pujol - Av. dels Vents / 
 C. Pérez Galdós - C. Europa. / Rbla. del Gorg / 
Pl. d’Artigues 

TALLER DE FANALETS PER A INFANTS
Del 15 de desembre al 5 de gener 
a la Xarxa Municipal de Biblioteques 
de Badalona.
Cal inscripció prèvia per a totes les activitats.
Horaris i més informació a badalona.cat

NADAL



CONTE TEATRALITZAT  
EL FANALET D’EN TASI  
I CRIDA ALS REIS

A càrrec de la companyia Sus4. 
Del 23 de desembre al 5 de gener a la

Xarxa Municipal de Biblioteques de Badalona.
Cal inscripció prèvia per a totes les activitats.  
Horaris i més informació a badalona.cat 

UN PORT DE SOMNIS
Descobreix el planetari i visita el vaixell dels Reis Mags. 
Tallers, activitats, contes i música per a grans i petits.
2, 3 i 4 de gener, de 10.30 a 13.30 h i de 16 a 19.30 h / 
Port de Badalona - Plaça de Capitania

CAMPAMENT REIAL
28, 29 i 30 de 
desembre, i 2, 3 i 4 de

gener, de 17 a 21 h / Parc de Montigalà
Entrada lliure amb aforament limitat.
	
REBUDA DE SES MAJESTATS  
ELS REIS D’ORIENT

5 de gener, 16 h /  
Estadi Municipal

de futbol de Badalona
Reserva d’entrades a partir del 22 de 
desembre a badalona.cat 

CAVALCADA DE REIS
5 de gener, 18 h /  
Inici a l’av. Pius XII

cantonada c. de Ramiro de Maeztu

Més informació a: 
badalona.cat

Informació actualitzada a:
@culturabdn

@culturaBDN

REIS



NADAL INCLUSIU
Adaptació del contingut de La Fàbrica de caramels  
del Pare Noel, el Campament Reial i la Cavalcada  
de Reis en pictogrames.

	 Reserva d’aparcament per a persones 
	 amb mobilitat reduïda (PMR). 
	 Plànol d’aquests punts al web badalona.cat
	 Accés preferent sense cua a La Fàbrica de 

caramels del Pare Noel, al Campament Reial i 
a la rebuda dels Reis d’Orient per a infants amb 
diversitat funcional, discapacitat intel·lectual i/o 
trastorn mental.

	 Espai amigable amb reducció d’estímuls de so 
i llum, sense aglomeracions ni llançament de 
caramels al Campament Reial (a les sessions del 
29 de desembre i del 3 de gener, a les 17 h) i a 
la Cavalcada de Reis (al tram final del carrer de 
Sant Bru, entre el carrer de Martí i Julià i la riera de 
Canyadó).

	 Espai reservat per a infants amb diversitat 
funcional, discapacitat intel·lectual i/o trastorn 
mental: a Els Polaris i l’aventura del Magatzem 
Reial, a la rebuda dels Reis d’Orient a l’Estadi 
Municipal de Badalona i a la Cavalcada de Reis, 
a la plaça Josep Cortinas i Suñol i a dalt de les 
escales del Palau Olímpic. 	

	 Interpretació en llengua de signes a La Fàbrica 
de caramels del Pare Noel, al Conte teatralitzat  
El fanalet d’en Tasi i Crida als Reis, al Campa
ment Reial i a l’acte de rebuda dels Reis d’Orient. 
Més informació i horaris a badalona.cat

	 Accés a la sala d’exposicions El Refugi per 
l’ascensor de la Casa de la Vila

L’Ajuntament de Badalona agraeix la col·laboració de totes les 
entitats que treballen per atendre persones amb diversitat funcional.

Autor pictogrames: Sergio Palao. Origen: ARASAAC (www.arasaac.org). 
Llicència: CC (BY-NC-SA). Propietat: Gobierno de Aragón (España)
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